
 

Referat skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 5. maj 2021 kl. 17.00 – 19.00.  

Afbud: A. M. Olsen, 

1. Godkendelse af referat. 

 

2. Oplæg om verdensmålene kl. 17.00 – 18.00 

Der har i Hjørring kommune være en del fokus på verdensmålene og vi er så heldige at vi 

på vores møde har mulighed for at få et oplæg som vil sætte fokus på arbejdet med 

”Verdensmålene”.  Vi vil på mødet få et fælles afsæt for os som skole. Det store spørgsmål 

er, hvordan arbejde med målene og give disse virksomme ben ud i skolens hverdag med 

eleverne – mellem medarbejdere og mellem ledelse og medarbejdere samt bestyrelsen. 

Katja Dahl Horsfeldt fra FN verdensforbundets skoletjeneste gav et spændende og 

informativt oplæg omkring ”Verdensmålene”. I kommende skoleår er tanken, at 

”Verdensmålene”, skal introduceres for eleverne og inddrages i undervisningen i et vist 

omfang. Skolen er obs på at fokus skal være på det gode i målene, og at der ikke skal dannes  

”skræmmebilleder” f.eks. i forhold til miljø o.lign. Bilag vedlagt. 

 

3. Økonomi: Budget 2021, opfølgning økonomirapport april 2021 og prognose for årets 

resultat. 

Budgetopfølgning V/ Annie Jellesmark. Orientering omkring 1. kvartals resultatet og de 

disponeringer der pt. er indkalkuleret (økonomisk) for kommende skoleår. Bilag vedlagt 

 

 

4. Skoleårets planlægning  

Bestyrelsen orienteres om hvordan arbejdet med skoleårets planlægning ud fra følgende 

punkter: 

• Antal elever fordelt på afdelinger pr. 1. august 2021  

• Uddannelses og efteruddannelsesplan samt skolens mål 2021/2022 

• Detailplanlægningen i de enkelte afdelinger. 

            Gennemgang af oversigt med antal visiterede elever/ afd.  Gennemgang af uddannelses-/ 

efteruddannelsesplanen, hvor der er fokus på fælles personaleuddannelse med styrkelse af fælles 



fagligt sprog. Der er mulighed for korte individuelle kurser og færdiggørelse af igangværende 

vejleder- og taleuddannelse.  

Medarbejderforslag omkring et forældrene / bestyrelsesoplæg omkring Ross Greene 

pædagogikken. Note: Ross Greene er ophavsmand til sloganet om, at ”børn gør det godt, hvis de kan”, 

og han har udviklet den pædagogiske metode ”Fælles Proaktiv Problemløsning” 

 

5. Hjørringskolens byggeri. 

Orientering om byggeriet i K klasserne og ADHD-afdelingen, samt udfordringer vedr. de 

fysiske rammer i Højenehuset. 

K-klasserne: To teams er genhuset på Tornby skole, i dejlige omgivelser, nær på naturen. 

Enkelte elever udfordres af byggelarm, dette håndteres. ADHD: Sidste etape er afsluttet den 

5. maj, rundvisning i de nye lokaler efter aftenens møde. 

 

 

6. Igangsættelse af forældretilfredshedsundersøgelse 2021 

Efter drøftelsen på seneste bestyrelsesmøde, fremlægges forslag til design for 

forældretilfredshedsundersøgelse 2020- 2021. 

 

Forslag til tidsplan for undersøgelsen. 

Undersøgelsen udsendes den 10. maj Mulighed for besvarelse i perioden. 10. maj – 4. juni 

Resultatet forelægges bestyrelsen på mødet den 15. juni. 

Udkast til spørgeskemaet blev gennemgået. Der er ønske om fem i stedet for tre 

svarmuligheder samt mulighed for selektering af svarene på afdelingsniveau. 

 

7. Opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse. 

Det er på bestyrelsesmødet den 9. juni 2020 besluttet at det fælles tema vi indleder 

møderne med er ( dette møde afslutter vi med punktet ) ” opfølgning på elevernes 

trivselsundersøgelse” og at præsentationen sker afdelingsvis. 

Skoleleder Kristina Toft, og præsenterer trivselsundersøgelsen fra ADHD-afdelingen – det 

gør hun samtidig med hun laver en kort rundvisning i de nye lokaler. 

Rundvisning i de nye lokaler. 

 

8. Orientering 

• Elever – intet 

• Bestyrelse 

Der blev spurgt til muligheden for fritagelse af besvarelse ”Elevernes trivselsundersøgelse”. 

Dette er muligt og aftales med kontaktlærer/daglig leder.  



Forælder fremhævede udfordringerne omkring kørsel i forbindelse med SFO i ferier. Denne 

kørsel betegnes som SFO kørsel og bevilliges af socialrådgiverne. Der blev også spurgt 

omkring de trafikale forhold ved OK-afdelingen på Muldbjergskolen. Anni Stilling gav en 

orientering om begge punkter og lovede at bringe begge kørselsproblematikker med til 

forvaltningen. 

• Ledelsen – opfølgning på Corona 

Anni Stilling orienterede omkring den bygningsmæssige situation i Højenehuset. 

Sagsfremstillingen kan læses på Maj udvalgsmødet i BFU. 

 

 

9. Eventuelt. 

Ledelsen bad om accept til at afholde en fælles kursusdag d. 8. oktober 2021 for alle 

personaler med opstart kl. 11.30. Bestyrelsen godkendte at skolen lukker kl. 11.30 den 

pågældende dag mod at der etableres nødpasning.  

 

Vi udsætter punktet skolebestyrelsens årsberetning til mødet den 15. juni. 

 

 

 

 

 


